

2018 New Brunswick Provincial Election Questionnaire

1. A Green government would look into how to establish a formal patient navigation system for cancer patients as is called for in the New Brunswick Palliative Care Strategy.

Un gouvernement Vert examinerait comment établir un système officiel de navigation des patients pour les patients atteints de cancer, comme le préconise la Stratégie de soins palliatifs du Nouveau- Brunswick.

2. If elected, what will your party do to ensure access to take-home cancer drugs for all New Brunswickers?

Patients should have the same medications covered at home as they would have at the hospital. Allowing patients to take medication at home is easier for patients as they do not have to travel. It also reduces strain on hospitals.

A Green government would look at how this could be covered under New Brunswick's existing drug insurance programs.

Les patients doivent avoir les mêmes médicaments à la maison qu'à l'hôpital. Permettre aux patients de prendre des médicaments à domicile est plus facile pour les patients car ils ne doivent pas voyager. Cela réduit également la pression sur les hôpitaux.

Un gouvernement Vert examinerait comment cela pourrait être couvert par les programmes existants d'assurance-médicaments du Nouveau-Brunswick.

3. If elected, what new actions will your party take to reduce tobacco-use in New Brunswick

We would consult with experts in the field of tobacco cessation to advise us on bolstering New Brunswick's current policies to reduce tobacco use.

Nous consulterons des experts dans le domaine du renoncement au tabac pour donner des conseils sur le renforcement des politiques actuelles du Nouveau-Brunswick visant à réduire le tabagisme.

4. If elected, will your party proceed with the implementation of the New Brunswick Palliative Care Strategy?

A Green government would implement the New Brunswick Palliative Care Strategy.

Un gouvernement Vert mettrait en œuvre la stratégie de soins palliatifs du Nouveau-Brunswick.

Yours truly,

David Coon, Leader, Green Party of New Brunswick, Chef du Parti Vert du Nouveau Brunswick